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Miljö- och hälsoskyddsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2014-05-20, § 13 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 20 maj kl 17.00 – 18.45 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Tisdagen den 3 juni 2014 

  

 

Per Ankersjö Katarina Luhr Åsa Wester 

 §§ 1-28, 30-34 § 29 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C) ordföranden  

Katarina Luhr (MP) vice ordföranden §§ 1-28, 30-34  

 

Jonas Nilsson (M)   

Per Ola Bosson (M)   

Nils Ingelström (M)    

Åsa Wester (S)  

Fredrik Canerstam (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP) §§ 1-28, 30-34  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M) för Torbjörn Erbe (M) 

Eva Runvald (M) för Helena Levy (M) 

Magnus Liljegren (FP) för Frida Johansson Metso (FP) 

Clara Lindgren (MP) för Katarina Luhr (MP) § 29 

Maria Brogren (C) för Mats E.P. Lindqvist (MP) § 29 

Charles Berkow (MP) för Mikael Magnusson (S) §§ 1-24, 26, 28-34 

Clara Lindgren (MP) för Mikael Magnusson (S) §§ 25, 27 

 
Ersättare:  

Viktor Strååt (M)  

Ola J Hedin (FP)  

Maria Brogren (C) §§ 1-28, 30-34 

Clara Lindgren (MP) §§ 1-24, 26, 28, 30-34 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Håkan Andersson, Gustaf 

Landahl, Anna Edström, Christer Edvardsson, Sandra Hedqvist, Daniel 

Selin, Anna Sennström, Kristofer Stjernqvist, Maria Svanholm, Emily 

Tjäder, Malin Täppefur och Pia Winbladh Högfors samt 

personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-31, 33-34 och 

borgarrådssekreteraren Albin Ring. 
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 § 13 

Årsrapport för tillsyn bassängbad 2013 

Dnr 2014-6571 
 

Beslut  

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att godkänna 

 förvaltningens rapport. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att överlämna 

 rapporten till Folkhälsomyndigheten.  

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 23 april 2014. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Per Ankersjö (C), Jonas Nilsson m.fl. (M), 

 Magnus Liljegren (FP) och Stellan F Hamrin (V) föreslår (se 

 beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) och Åsa Wester 

 m.fl. (S) föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 

 

Att godkänna förvaltningens rapport. 

 

Att överlämna rapporten till Folkhälsomyndigheten, samt till 

idrottsnämnden och fastighetsnämnden. 

 

Att i övrigt anföra följande: 

 

Vi finner det utmärkt att Miljöförvaltningen tar tag i 

problematiken och driver på de som ansvarar för olika 

badanläggningar i staden. Det är tydligt att det fortfarande 

finns stora gränssnittsproblem mellan Idrottsförvaltningen 

och Fastighetskontoret efter överförandet av 

fastighetsansvaret för stadens idrottsanläggningar från 

Idrottsförvaltningen till Fastighetskontoret. De 

samordningsvinster som denna omorganisation påstods leda 

till, har uteblivit. Organisationen medför ökade kostnader för 

skattebetalarna och vi ser en ökad hälsorisk för våra 

medborgare då dessa besöker stadens badanläggningar. 

 

Förekomsten av den mycket farliga Legionellabakterien är 

oroande. Vi vet att en av de anläggningar där det påvisats 
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Legionella i duschar, Forsgrenska badet i Medborgarhuset, 

snart kommer att byggas om, varför problematiken där kan 

lösas i ett större sammanhang. 

Vi vill dock särskilt uppmärksamma de båda andra baden där 

Legionella konstaterats, Tenstabadet och Vällingbyhallen, 

och trycka på vikten av att problemen även där åtgärdas 

snarast. Förutom den direkta hälsorisken finns även risken att 

det uppstår en allmän känsla av att staden prioriterar 

innerstadsbornas badanläggningar men nonchalerar 

motsvarande problematik i förstädernas badanläggningar. 

 

Slutligen är vi bekymrade över problematiken med mindre 

badanläggningar, vanligtvis i privat regi, där initial 

kompetens och kompetensöverföring över tid förefaller vara 

ett återkommande problem. Det är tydligt att tröskeln för att 

få bedriva en mindre badanläggning av detta slag behöver 

höjas. Vi avser att återkomma om detta. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) ställer förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Per 

Ankersjö (C), Jonas Nilsson m.fl. (M), Magnus Liljegren (FP) och 

Stellan F Hamrin (V). 

 
Reservation 

Vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) och Åsa Wester m.fl. 

(S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Stellan F Hamrin (V) enligt följande: 

 

Det är allvarligt att pseudomonas och legionella regelbundet 

förekommer vid vissa badanläggningar. Förvaltningen bör ta 

fram tydliga rekommendationer för att långsiktigt åtgärda 

problemet. 

 

 

 Vid protokollet 

 Kristofer Stjernqvist 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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